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1. Obecni: 

1. Marina Kita – Zastępca przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i 
Bezpieczeństwa 

2. Czesław Badura 
3. Wiesław Konderak 
4. Andrzej Świątek 
5. Danuta Walczak 
6. Teresa Kosmala

2. Nieobecni : 

1. Marek Rajca – Przewodniczący Komisji 
2. Andrzej Mentel 
3. Hanna Szotowska 
4. Krzysztof Francikowski 

3. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

1. Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 
2. Agnieszka Pilarek – Słabikowska – Kierownik wydziału Polityki Społecznej i 

Edukacji 
3. Katarzyna Snoch – Kierownik wydziału Spraw Obywatelskich 
4. Aleksandra Domańska – radca prawny ZIK sp zoo 
5. Rafał Kost – pracownik wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 

4. Temat posiedzenia komisji: 

1. Zaopiniowanie możliwości przyjęcia repatrianta ze wschodu 
2. Aktualna informacja dot: liczby zachorowań na grypę w mieście Czeladź i w powiecie 

(w tym AH 1N1) 
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
4. Sprawy bieżące

5. Posiedzenie komisji: 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa  -  powitał  wszystkich  i  rozpoczął  Komisje.  Tematy  posiedzenia  komisji 
zgodne z planem. Uważam, że zapytania  dotyczące punktu pierwszego zostaną zadane na 
sesji. Pytań nie ma więc  przechodzimy do pytania drugiego. Proszę o wyrażenie opinii. Nie 
ma  uwag ,  więc  przechodzimy do punktu  trzeciego  zaopiniowanie  materiałów sesyjnych. 
Proszę o ustosunkowanie się i jeśli będą jakieś wątpliwości to mamy tutaj Panią skarbnik, 
która udzieli nam odpowiedzi. 



Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - omawia zmiany w budżecie na 2010r. 

Andrzej Świątek – członek komisji    -     mam pytanie skąd awaria pompy, przecież tam w 
Gimnazjum Nr 3 niedawno był  remont. Mam jeszcze pytanie dotyczące  § 4 .

Agnieszka Pilarek – Słabikowska – Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – 
jeśli chodzi o kwestii  pompy to odpowiedzi Panu udzielimy na sesji .

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - tłumaczy  zmiany w § 4 . 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa  -  pyta czy są jeszcze pytania dotyczące zmian w budżecie ? Jeśli nie ma to 
przechodzimy do kolejnego punktu. 

Danuta Walczak – członek komisji -  chciałam spytać co ze ścieżkami rowerowymi , jak to 
wygląda. 

Na komisję zostaje poproszony Pan Rafał Kost 

Rafał Kost –pracownik wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej – odpowiadając 
na Pani pytania to z tego co wiem to kontrakt z wykonawcą jest podpisany i jeśli warunki 
pogodowe pozwolą to zostaną przywrócone prace. Są zrobione już  4 km trasy na pograniczu 
z Siemianowicami.

Dyskusja na temat ścieżek rowerowych udział wzięli: 

- Danuta Walczak 
- Rafał Kost 
- Czesław Badura 
- Urszula Polak – Wałek 
- Marian Kita 
- Teresa Kosmala 
- Andrzej Świątek 

Po  wyczerpaniu  pytań  do  pracownika  wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej 
Przewodniczący podziękował Panu za przybycie. 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa  -    na ostatniej sesji wnosiłem wniosek dotyczący dofinansowania szpitala 
do procedury rehabilitacyjnej. Obecnie Narodowy Fundusz Zdrowia na ten rok w skali całej 
polski obciął jakąś część budżetu co jednocześnie zaczęło rzutować na zakłady rehabilitacji. 
Proponuję coś zrobić , aby  pomóc  społeczeństwu .

Agnieszka Pilarek – Słabikowska – Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – 
postaram  się  porozmawiać  z  przewodniczącym  jak  miałoby  to  wyglądać  i  ewentualnie 
przygotujemy taki wniosek, abyście Państwo radni mogli go przegłosować. 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa  -  czy są jeszcze pytania dotyczące materiałów sesyjnych. Czekamy na ZIK 
i na wyjaśnienia dotyczące ich projektu uchwały. 



Danuta Walczak – członek komisji – mam pytanie dotyczące repatrianta jak to wygląda 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa -     ogłaszam przerwę   

Wznowienie obrad komisji po przerwie. 

Katarzyna Snoch – Kierownik wydziału Spraw Obywatelskich – do Burmistrza Miasta 
wpłynął wniosek o zaproszenie do zasiedlenia się repatrianta . W pierwotnej wersji była to 
rodzina  4  osobowa Potem w wyniku  ustaleń  zostały 2 osoby.  Wymóg ustawowy jest  12 
miesięcy i my przez ten okres musimy zapewnić im mieszkanie i zatrudnienie. 

Danuta Walczak – członek komisji  -   co my im gwarantujemy ?, gdzie ich zatrudnimy 
chodzi mi o konkrety. 
Katarzyna Snoch – Kierownik wydziału Spraw Obywatelskich – procedura zaproszenia 
repatrianta  trwa  dość  długo  ,ostatnio  taka  procedura  trwała  ok.  2  lat.  Jeśli  chodzi  o 
zatrudnienie  to  pewnie  w  naszych  jednostkach,  Pani  jest  po  gastronomiku,  więc  pewnie 
gdzieś na kuchni w przedszkolu lub szkole, natomiast Pan Włodzimierz  ma prawo jazdy na 
wszystkie kategorie, więc myślę , ze też  nie byłoby problemu  z zatrudnieniem go w naszych 
jednostkach.   

Teresa Kosmala członek komisji – ja mam pytanie o tych repatriantów, którzy zostali do nas 
zaproszeni., jak im się żyje. Dlaczego ta procedura trwa tak długo i z czyjej  winy . 

Katarzyna Snoch – kierownik wydziału Spraw Obywatelskich – trudno mi powiedzieć 
dlaczego ta procedura trwa tak długo. Decyzje wydaje konsul, musi być zgoda z ministerstwa 
może dlatego ta procedura tak długo trwa, a może względy rodzinne tych osób, które mają 
przyjechać. 

Wiesław Kondera -  członek komisji – chciałbym się dowiedzieć jak z przyszłością tych 
ludzi Bo z tego co wyczytałem to wiem, że są to ludzie wieku sędziwego  , co z emeryturą dla 
nich, jak to będzie wyglądało. 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa – ja myślę, że Pani przygotuje wszystkie szczegóły i przedstawi je na sesji. 
Dziękujemy Pani. 
Witam Panią z ZIK-u  - proszę się przedstawić . Jako radni mamy kilka pytań dotyczących 
uchwały. 
Teresa Kosmala – członek komisji – proszę nam powiedzieć skąd wynikają te zmiany czy 
zmieniła się ustawa , czy zmienią się stawki  za dostarczanie wody. 

Aleksandra Domańska – radca prawny ZIK spzoo  - ustawa się nie zmieniła zmieniły się 
tylko niektóre akty wykonawcze.  Zmieniła się wykładnia niektórych przepisów oraz treść 
orzecznictwa.   .  Musieliśmy  też  zmienić  treść  załącznika  B   były  to  zalecenia  nadzoru 
właścicielskiego. Stawki nie ulegają zmianie. 

Dyskusja udział wzięli : 
- Danuta Walczak
- Teresa Kosmala 



- Marian Kita 

Teresa Kosmala – członek komisji – dlaczego jest tak skomplikowana forma.  
Aleksandra Domańska – radca prawny ZIK spzoo   - taka forma została ustalona z  radcą 
urzędu  i taka była propozycja spółki. Sama ta zmiana wynika z zaleceń organu nadzoru. 

Marina  Kita  –  Zastępca  przewodniczącego  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i 
Bezpieczeństwa  -   dziękuję wszystkim za przybycie 

Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Marian Kita 

Protokołowała 

Joanna Kwarciana

Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 


